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Commissie 2 

Notulen                                                                     Zitting van 30 november 2022 
 

 

 

 

Samenstelling: 
Aanwezig: 
Mevrouw Annemie Der Kinderen, voorzitter; mevrouw Kelly Verheyen, schepen; de heer Luc Op de  
Beeck, schepen; de heer Eric Vos, raadslid; de heer Rudy Elst, raadslid; de heer Bart Voordeckers,  
raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; mevrouw Savannah van Dongen, raadslid; de heer  
Peter Segers, raadslid; de heer Dieter De Quick, raadslid; mevrouw Pauline Ceusters, raadslid; 
mevrouw Cathy Devolder; mevrouw Vicky Waterschoot; de heer Yannick Glassée, secretaris 
 
Verontschuldigd: 
De heer Wout Schafraet, raadslid 
 
 
30 november 2022 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Eengemaakte woonactor - mandaat voor buitengewone algemene vergadering van DE ARK met 
oog op fusie 
 

Toelichting 
DE ARK houdt een buitengewone algemene vergadering op 15 december 2022. Deze buitengewone algemene 
vergadering kadert in het lopende fusietraject. 
De gemeenteraad van 10 oktober 2022 keurde reeds het Fusieprotocol en de daarin vastgelegde basisprincipes. 
goed, en verleende principieel  goedkeuring taan het ontwerp Fusievoorstel.  
Het is de buitengewone algemene vergadering die uiteindelijk zijn goedkeuring hecht aan de fusie. Als 
aandeelhouders werden stad en OCMW uitgenodigd hieraan deel te nemen. De gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn wordt gevraagd mandaat te verlenen aan de vertegenwoordigers van stad en OCMW. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geven Sanne Teunkens en Leen van Rossem toelichting bij dit punt. 
Pauline Ceusters vraagt hoe het patrimonium zal uitgewisseld worden. 
Sanne Teunkens antwoordt dat men in gesprek is met de Noorder- en Zuiderkempen. In de Zuiderkempen is men 
nog niet klaar voor de fusie en zal er voorlopig nog niets uitgewisseld worden. De uitwisseling van het patrimonium in 
de Noorderkempen zal starten in 2024. Er zal één jaar de tijd genomen worden om na te gaan hoe dit gefaseerd kan 
verlopen. Vlaanderen heeft 2027 als deadline opgegeven. Het uitwisselen van gronden heeft voorlopig geen 
prioriteit. 
Kelly Verheyen voegt toe dat het verdere verloop zal toegelicht worden tijdens de commissie. 
Eric Vos vraagt of de raad van bestuur zal vergroten. 
Leen van Rossem antwoordt dat enkel de bestuurders die deelnemen aan de nieuwe woonmaatschappij in de raad 
van bestuur zitten. In totaal gaat het over 11 gemeenten en 1 particuliere aandeelhouder. 
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3. Subsidiedossier – Gemeente zonder Gemeentehuis - project 'Actuele loonfiches via SOLID' - 
Samenwerkingsovereenkomst 
 

Toelichting 
Via deze subsidie wil men het mogelijk maken om de actuele loonfiches van een OCMW-cliënt digitaal uit te 
wisselen. Concreet zal een cliënt in de omgeving van MijnBurgerprofiel een datakluis kunnen aanmaken waar de 
loonfiches vanuit de sociale secretariaten worden opgeladen. De cliënt geeft vervolgens zijn/haar akkoord (consent) 
en verleent op die manier de toegang aan de OCMW-medewerker. Deze krijgt de loonfiches als data binnen in de 
eigen OCMW-applicatie en kan vervolgens het juiste (aanvullend) leefloonbedrag berekenen. 
Ook bij de maandelijkse berekening/uitbetaling krijgt de maatschappelijk werker bericht vanuit Digitaal Vlaanderen 
(via een MAGDA-service) wanneer nieuwe loonfiches beschikbaar zijn en het nieuwe leefloonbedrag berekend kan 
worden. 
In tegenstelling tot de huidige manier van werken is deze aanpak veel eenvoudiger voor de burger en efficiënter 
langs overheidszijde voor de maatschappelijk werker en met meer respect voor de privacy. 
We zetten deze projectaanvraag op voor 8 OCMW’ s: Aalst, Antwerpen, Genk, Gent, Leuven, Oostende, Sint-
Niklaas en Turnhout. Gent treedt daarbij op als initiatiefnemer en zal de projectleiding in handen nemen. Het 
intergemeentelijk samenwerkingsverband ‘Kenniscentrum Vlaamse Steden – VVSG vzw’ neemt deel en cofinanciert 
als mede-initiatiefnemer. Het centrum organiseert eveneens de projectstuurgroep en coördineert de samenwerking 
tussen de verschillende OCMW’ s. Dit gebeurt in de schoot van de Werkgroep Automatische Rechtentoekenning. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Hilde Decorte toelichting bij dit punt. 
Rudy Elst vraagt of het aanmaken van een burgerprofiel haalbaar is voor cliënten van andere origine. 
Hilde Decorte antwoordt dat het burgerprofiel zal aangemaakt worden onder begeleiding van de maatschappelijk 
werker.  
Cathy Devolder vraagt of het mogelijk is om het oude systeem te blijven gebruiken, indien de cliënt het niet ziet zitten 
om via de solid-kluis te werken.  
Hilde Decorte antwoordt dat dat het geval is. Men gaat er vanuit dat 80% zal werken via de solid-kluis. Voor de 
resterende 20% zal er een voortraject opgestart worden. 
Rudy Elst deelt mee dat de cliënt een burgerprofiel moet aanmaken. De gegevens komen vanuit een sociaal 
secretariaat en worden op hun beurt verwerkt in Neptunus. Waarom kan dit niet rechtstreeks? 
Hilde Decorte antwoordt dat dit te maken heeft met privacy. Het burgerprofiel geeft de burger de mogelijkheid om 
alle documenten, die door de Vlaamse overheid ter beschikking zijn, al dan niet op te nemen in een datakluis. De 
burger moet toestemming geven over welke documenten ter beschikking zijn en of ze verdeeld mogen worden met 
andere organisaties. Voor het OCMW zullen, in dit project, enkel de loonfiches gedeeld worden. 
Dieter De Quick vraagt hoe de 360 000 euro besteed zal worden. 
Hilde Decorte antwoordt dat het vooral besteed zal worden aan de projectontwikkeling. Ook de kosten van providers 
voor het ter beschikking stellen van tools zijn hierin opgenomen. Enkel de personeelskost is hierin niet vervat. 
 
 

 
 

4.  Continueren terbeschikkingstelling halftijds personeelslid aan Tejo vzw 
 

Toelichting 
De terbeschikkingstelling van An Van Eyck als halftijds contractueel personeelslid aan Tejo vzw kadert binnen de 
goedgekeurde convenant met Tejo (juni 21) en loopt momenteel tot 14 december 22. (besluit 14/12/20) 
Personeelspunt stelt voor om An Van Eyck verder ter beschikking te stellen aan de vzw Tejo zoals in de begroting 
voorzien en met een definitieve terbeschikkingstelling.  
We kaderen dit graag met informatie over de rol van laagdrempelige psychosociale hulp voor jongeren die Tejo in 
Turnhout vervult en specifiek met de resultaten van het gelopen gesubsidieerd project dat door intensieve werving 
en coaching van vrijwillige therapeuten de capaciteit van de Tejowerking versterkte. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Bruno Buytaert toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vindt het een mooi project. Hij vraagt wat de reden is van de 3 op 5 verhouding. Zijn meisjes sneller geneigd 
om binnen te lopen of zijn jongens misschien meer terughoudend? 
Ten tweede vraagt hij of online pesten ook is opgenomen in de totaliteit van de problematieken. 
Bruno Buytaert weet niet wat de reden is van de 3 op 5 verhouding. Hier zal verder onderzoek voor gevoerd moeten 
worden. Voor de problematiek rond online pesterijen loopt momenteel een project. 
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5. Opvolging Plan Samenleven & Integratie 
 

5.1. Convenant tussen stad Turnhout en HETGEVOLG vzw 
 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Niki Van Tendeloo toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vraagt of de communicatie rond de voorstellingen is opgenomen in de convenant. Het zou immers fijn zijn 
om de voorstellingen te voeren aan bepaalde doelgroepen in Turnhout. 
Niki Van Tendeloo bedankt Eric Vos voor de goede suggestie en antwoordt dat dit niet is opgenomen maar dat dit 
zeker zal bekeken worden. 
 
 

 
 

5.2. Convenant tussen stad Turnhout en duo for a job vzw 
 

Toelichting 
Stad Turnhout gaat een eenjarige convenant aan met duo for a job vzw. Na 1 jaar zal deze geëvalueerd worden. 
Afhankelijk van de resultaten en/of de mogelijkheden tot het verkrijgen van Vlaamse middelen kan deze verlengd 
worden. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Nele Jansen toelichting bij dit punt. 
Achraf El Yakhloufi vraagt of de keuze voor vrijwillige 50-plussers (mentor) een bewuste keuze is. 
Nele Jansen antwoordt dat 50-plussers, die in hun job zitten, interesse hebben om iets terug te geven. Ze 
beschikken over voldoende skills om anderen te kunnen coachen en te begeleiden. Daarom is er bewust gekozen 
voor 50-plussers. 
Achraf El Yakhloufi kijkt uit naar de evaluatie volgend jaar en vraagt of het mogelijk is om het verloop van een proces 
daarbij toe te lichten. 
Nele Jansen antwoordt dat het de bedoeling is om een mentor of mentee in beeld te brengen en te tonen hoe zo’n 
project werkt en wat de resultaten zijn. 
 
 

 
 

6. Opvolging Plan armoede 
 

6.1. Convenant tussen Stad Turnhout en Digidak (Blenders vzw) 
 

Toelichting 
Uit de tussentijdse evaluatie van het convenant tussen Stad Turnhout en Digidak (Blenders vzw) blijkt dat bepaalde 
punten geactualiseerd moeten worden. Het convenant tussen Stad Turnhout en Digidak (Blenders vzw) dient 
daarom vernieuwd te worden. Aan de Gemeenteraad wordt gevraagd om deze vernieuwde convenant goed te 
keuren. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

6.2. Convenant sociaal tarief 
 
Toelichting 
Aan de Raad voor maatschappelijk welzijn wordt gevraagd het convenant afgesloten tussen OCMW Turnhout en 
Zorggroep Orion met betrekking tot het sociaal tarief maaltijden goed te keuren. Deze convenant loopt, mits er geen 
wijzigingen zijn, tot 1 juli 2025. 
Deze convenant werd goedgekeurd op de Raad voor maatschappelijk welzijn, zitting 28 juni 2021. Mits er nu enkele 
wijzigingen zijn in de procedure, dient het convenant opnieuw voorgebracht te worden.  
Het sociaal tarief geldt voor Turnhoutenaren met een verhoogde tegemoetkoming en geeft recht op een korting van 
1,20 euro voor de maaltijden aan huis en in de restaurants van Zorggroep Orion. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
  



4/4    

7. Samenwerking vzw WEB i.k.v. ESF-project T³ 
 

Toelichting 
OCMW Turnhout is sinds begin 2020 betrokken als partner in het ESF-project T³. WEB neemt in dit project de rol 
van promotor op. ESF biedt de mogelijkheid om het project te verlengen tot en met 31 december 2023. Vanuit 
OCMW Turnhout willen we hierop intekenen. Voor deze verlenging wordt een addendum toegevoegd aan de 
partnerschapsovereenkomst. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of er zicht is op de resultaten. 
Leni Sannen antwoordt dat er een goede wisselwerking is met Vinac. Mensen die niet bij T³ terecht kunnen, worden 
doorverwezen naar Vinac. 
Bart Voordeckers deelt mee dat het interessant zou zijn om een toelichting te krijgen rond de opvolging en waarbij 
verschillende cases gepresenteerd worden. 
Kelly Verheyen antwoordt dat een resultaatgerichte toelichting gegeven zal worden in deze commissie. 
 
 

 
 

8. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 

9. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


